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نسخه ویژه  جی ام سی کنیون با تجهیزات آفرود معرفی شدمعرفی مرسدس S AMG GT63 برابوس با قدرت ۸۰۰ اسب بخار

جی ام سی از نسخه ی ویژه وانت پیک آپ مفهومی و 
آف رود کنیون AT4 با نام OVERLANDX رونمایی 
کرد که تجهیزات رانندگی خــارج از جاده و امکانات 

زندگی برای طبیعت گردی ارائه می دهد.
 طبیعت گردی در ســال های اخیر شکوفا شــده است؛ زیرا افراد 
بیشتری مشتاق هستند که از مسیر جاده خارج شوند و شب را در 
منطقه ای خلوت و دور از تمدن بگذرانند و خاطرات خوبی برای خود 
رقم بزنند. به گزارش موتوروان، شــیوع کووید-۱۹ در سال ۲۰۲۰ 
موقتاً این سبک زندگی پرماجرا را متوقف کرد؛ اما اکنون که به تدریج 

جریان عادی زندگی پس از ماه ها گرفتار شدن در خانه بازمی گردد، مردم مشتاق هستند تا دوباره به طبیعت بروند و از نو با آن ارتباط برقرار کنند. 
رویداد Overland Expo Mountain West که به زودی در آمریکا برگزار خواهد شد، مکان مناسبی برای نمایش وانت های کاملًا 
 Canyon AT4 با نسخه ی مفهومی و ویژه ی پیک آپ )GMC( سفارشی با قابلیت های پیشرفته رانندگی در هر مکانی است. جی ام سی
که کنیون OVRLANDX AT4 نامیده می شود، در این نمایشگاه شرکت خواهد کرد. این نسخه ی ویژه روی لاستیک های بزرگ 
33 اینچی BFGoodrich KM3 مخصوص زمین های دارای گل ولای با رینگ های ۱۷ اینچی AEV Crestone سوار می شود.

جی ام سی فهرست طولانی از امکانات تفریحی و آف رود برای این پیک آپ ارائه می دهد. از جمله  این امکانات می توان به محافظ پنل کناری، 
نقاط بازیابی جلویی، محافظ زیر بدنه، سپر جلو و وینچ اشاره کرد. جی ام سی کنیون از دیفرانسیل قفل شونده الکترونیکی جلو و عقب و حتی پنل 
خورشیدی بهره می برد و فضای ذخیره سازی در کفی عقب آن دارای سیستم کشویی جالبی است.نسخه ی مفهومی وانت آف رود جی ام سی 

کنیون با فاصله ۱۰ اینچی از زمین و زاویه حمله ۲۷/۷ درجه، آماده ی رانندگی در انواع زمین های ناهموار است.

 تیونر برابوس با همراهی فوستلا به سراغ مرسدس 
S 63 AMG GT رفت و علاوه بر ارتقاء ظاهری و 
افزودن ویژگیهایی جدید، قدرت آن را به ۸۰۰ اسب 

بخار رساند. 
 AMG برابوس و فوستلا اتحادیهای برای خلق یک مرسدس
S 63 GT متفــاوت با چهرهای منحصربهفرد و عملکردی در 
حدواندازهی سوپراسپرتها تشکیل دادهاند.حاصل این همکاری، 
تقویت پیشرانهی 4 لیتری V8 توئین توربوی مرسدس، با استفاده 
از بســتهی ارتقاء فنی برابوس PowerXtra B4۰S-8۰۰ و 

رسیدن به قدرت 8۰۰ اسب بخار و گشتاوری ۱۰۰۰ نیوتنمتر است. ارقام یادشده به S 63 AMG GT اجازه میدهند که در مدت ۲/۹ ثانیه 
به سرعت ۱۰۰ کیلومتر بر ساعت برسد و حداکثر سرعت آن 3۱۵ کیلومتر بر ساعت باشد.ما شاهد تغییرات بصری زیادی هستیم. به عنوان 
 AMG GT می بینیم و علاوه  بر آن، به منظور تهاجمی تر کردن S 63 AMG GT مثال کیت بدنه ی برابوس را روی سپر جلو و جدید
S 63، از لوگو و نشان هایی بی نظیر به  همراه دیفیوزری چشم نواز در عقب استفاده شده است. این خودرو روی مجموعه ای از رینگ های فورج 
برابوس Monoblock Z به ابعاد ۲۱x ۱۰/۵جلو و ۲۲x۱۲ در عقب قرار دارد و از لاستیک های P Zero شرکت پیرلی به اندازه ی 

3۵/۲۷۵ در جلو و ۲۵/33۵ در عقب استفاده می شود. برابوس کالیپرهای ترمز را نیز ارتقاء داده است.
فوستلا با کمک روکش کامل بدنه ای موسوم به سبز Badlands، توانسته چهره ی S 63 GT را زیباتر از گذشته کند. اکنون می توان 
تزئیات مسی رنگ زیادی در قسمت بیرونی مانند بخش هایی از روی چرخ ها، کاپ یا درپوش مرکزی چرخ ها، کالیپر ترمز، دیفیوزر عقب و دو 

شکافِ روی جلو پنجره دید. برابوس به منظور کاهش ارتفاع S 63 GT از سیستم تعلیق جدیدی استفاده کرده است.

افزایش ۵0 درصدی ظرفیت تولید خودروهای شاسی بلند در ایران خودرو
با بهره برداری از پروژه توســعه خط مونتاژ دو ایران خودرو خراســان در مرداد ماه سال آینده، ظرفیت تولید 

خودروهای شاسی بلند در این شرکت ۵۰ درصد افزایش می یابد.
مدیرعامل ایران خودرو خراسان در این باره گفت: پروژه افزایش ظرفیت تولید شرکت ایران خودرو خراسان در فازهای مختلف تعریف و از 
چند سال قبل در حال اجراست که در مرداد ماه امسال نیز مرحله نهایی پروژه توسعه خط مونتاژ دو به منظور افزایش ظرفیت تولید خودروهای 
SUV به اجرا درآمد. بیژن زاهدی فرد گفت: در حال حاضر دو نوع خودروی SUV هایما اس ۵ و اس ۷ پلاس با ظرفیت تولید شش و 
نیم دستگاه در ساعت در ایران خودرو خراسان تولید می شود که با اجرای این پروژه ظرفیت تولید خودروهای SUV با افزایش ۵۰ درصدی 
به ۱۰ دستگاه در ساعت می رسد.مدیرعامل ایران خودرو خراسان افزود: خط جدید مونتاژ دو ایران خودرو خراسان توسط شرکت تام ایران 

خودرو در حال ساخت است. این خط کاملا مکانیزه بوده و امکان تولید همزمان چهار مدل خودروی شاسی بلند را دارد.
وی در خصوص میزان اشتغال ایجاد شده با بهره برداری از خط جدید گفت: قبل از اجرای این پروژه ۱3۵نفر نیرو در این خط مشغول 

کار بودند و با بهره برداری از خط جدید حدود ۵۰ نفر نیروی دیگر نیز مشغول به کار خواهند شد که این میزان بسته به تولید متغیر است.

تمامی نیروهای مراکز معاینه فنی واکسینه شدند
مدیرعامل معاینه فنی خودروهای شهر تهران گفت: تمامی نیروهای اداری و اجرایی مراکز معاینه فنی شهر تهران دُز 

اول واکسن خود را دریافت کرده اند. 
حسین مقدم درباره وضعیت واکسیناسیون نیروهای مراکز معاینه فنی، توضیح داد: با پیگیری های آقای مناف هاشمی، معاون حمل و نقل و ترافیک 
شهرداری تهران، ۱۹ مرداد  تمامی پرسنل اداری، ستادی و اجرایی در مراکز و ستاد معاینه فنی دز نخست واکسن را دریافت کردند.به گفته او؛ نیروهای 

اجرایی و اداری ستاد در هفته جاری برای دریافت دز دوم واکسن آماده می شوند و به احتمال زیاد واکسیناسیون در همین هفته انجام خواهد شد.

قیمت های کنونی خودرو در بازار کاذب است
رئیس اتحادیه نمایشگاه داران اتومبیل کرمانشاه قیمت های کنونی خودرو در بازار را کاذب دانست و ابراز امیدواری 

کرد به زودی شاهد کاهش قیمت در بازار باشیم. 
رضا سلیم ساسانی با اشاره به روند افزایشی قیمت خودرو که از چندی قبل آغاز شده، گفت: یکی از مهمترین دلایل این افزایش قیمت، 
بالا رفتن قیمت ارز بود که خصوصا قیمت خودروهای خارجی را بسیار تحت تأثیر قرار داد.وی افزود: خودروسازها نیز نیز دوباره افزایش 
قیمت داشتند که این موضوع هم قیمت خودروهای داخلی را بالا برد.رئیس اتحادیه نمایشگاه داران اتومبیل کرمانشاه از پیامدهای این 
گرانی بر معاملات بازار خودرو یاد کرد و ادامه داد: این گرانی باعث شده فعلا خرید و فروش چندانی صورت نگیرد و مصرف کنندگان واقعی 
برای خرید دست نگه دارند.ساسانی قیمت های کنونی خودرو در بازار را کاذب دانست و عنوان کرد: معتقدم قیمت ها به این شکل نخواهد 
ماند و احتمالا پایین می آید.وی اظهار کرد: به نظر می آید افرادی که قصد خرید خودرو دارند بهتر است فعلا برای خرید دست نگه دارند. 
وی با بیان اینکه دولت جدید سیاست های مناسبی برای کنترل نرخ ارز و ثبات قیمت ها دارد، گفت: بسیار امیدواریم با این سیاست ها شاهد 

کاهش قیمت ارز و به تبع آن قیمت خودرو باشیم.

عضو شورای اسلامی شهر تهران با بیان 
اینکه برای نوســازی ناوگان تاکسیرانی 
مداخله دولت در قیمت گذاری تاکسی ها 
لازم است، گفت: بخشی از ناوگان مترو به 
دلیل کمبود قطعه از خدمت رسانی خارج 

شده است.
سیدجعفر تشکری هاشــمی عضو شورای شهر 
تهران در خصوص برنامه های اصلی کمیســیون 
حمل و نقل و عمران شورای ششم گفت: نگاه اصلی 
کمیسیون حمل و نقل در این دوره بر روی توسعه 
حمل و نقل عمومی خواهد بود تا وضعیت حمل و 
نقل عمومی را به سمت حمل و نقل انسان محوری 

که مورد پسند همه جوامع علمی تغییر دهیم.
وی با بیان اینکه در حوزه حمل و نقل عمومی تهران 
به سه بخش مترو، تاکسی و اتوبوس به طور همزمان 
باید پرداخته شود، ابراز داشت: اولویت بندی پرداختن 
به این ســه مهم بخشی به صورت برنامه ریزی بر 

جذب ناوگان جدید و استفاده از منابعی است که به 
دلیل نقص متوقف شده است.

تشکری هاشمی با بیان اینکه حدود ۵۰ درصد از 
ناوگان تاکسیرانی ما به سن فرسودگی رسیده است 
و باید با تمهیدات لازم، و ایجاد نظام حمایتی بخشی 
از این ناوگان ترمیم شود، گفت: ما باید تاکسیرانان را 
ترغیب کنیم تا تاکسی هایی قابل تعمیری که کیفیت 
سفر را پایین نمی آورد اسقاط نکنند و این تاکسی ها 

دوباره وارد مدار تاکسیرانی شوند.
وی افــزود: برای مابقی تاکســی هایی که قابل 
بازگشت به سیستم حمل و نقلی نیستند، هم باید به 

فکر ناوگان جایگزین باشیم.
این عضو شــورای شهر قیمت بالای خودرو عدم 
و تمکن مالی رانندگان را از مسائل جدی این حوزه 
برای نوسازی ناوگان برشمرد و اظهار داشت: نیازمند 
اعطای کمک ها بلاعوض و تسهیلات در این حوزه 
هستیم و برای رسیدن به این مهم باید با خودروسازان 

وارد مذاکره شویم.
وی ادامه داد: شــاید لازم باشد با مداخله دولت بر 

روی قیمت تمام شده تاکسی ها اقدامی کنیم.

تشــکری هاشــمی با اشــاره به اینکه در حوزه 
اتوبوســرانی نیز وضعیت مشابه تاکسیرانی است و 
بیــش از ۷۰ درصد اتوبوس های بخش خصوصی 

به سن فرسودگی رسیده اند و غیرفعال هستند، ابراز 
داشت: این در حالی است که در تهران حدود 6 هزار 
۵۰۰ اتوبوس فعال داشتیم و الان این تعداد به کمتر 
از ۲ هزار اتوبوس رسیده است که نشان می دهد ما 
برای رسیدن به یک وضعیت مطلوب فاصله زیادی 
داریــم. وی در ادامه تاکید کرد: بخش خصوصی با 
کمک خودروســازان داخلی باید بتواند بخشــی از 

اتوبوس های فرسوده اش را بازسازی کند.
این عضو شورای شهر با اشاره به اینکه در بخش 
ناوگان مترو هم همین سناریو دنبال می شود اما ایجاد 
خط جدید مترو حتماً برای ما اولویت نخواهد داشت، 
ابراز داشت: تا مادامی که کسری ناوگانی که در انتظار 
بازآفرینی است دنبال نشود به سمت ایجاد خط جدید 

نمی رویم.
وی با بیان اینکه بخشــی از ناوگان مترو به دلیل 
کمبود قطعه از خدمت رسانی خارج شده است، گفت: 
باید بتوانیم آنها را به شبکه خدمت رسانی بازگردانیم.

تشکری هاشمی تاکید کرد؛
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نوع ردیف
پلاک کاربریتوضیحاتملک

فرعی
پلاک 
قیمت هر متر آدرسشهرستانمساحتاصلی

قیمت کلمربع

70.000.0002.695.000.000شهرک اورازمریوان239054038.5تجاریزمین1

72.000.0002.785.680.000شهرک اورازمریوان239154038.69تجاریزمین2

74.000.0003.022.900.000شهرک اورازمریوان239254040.85تجاریزمین3

75.000.0003.225.750.000شهرک اورازمریوان239354043.01تجاریزمین4

76.000.0003.433.680.000شهرک اورازمریوان239454045.18تجاریزمین5

78.000.0003.692.520.000شهرک اورازمریوان239554047.34تجاریزمین6

520.000.00030.940.000.000دارسیران 1مریوان4221159.5تجاریزمین7

450.000.00019.125.000.000دارسیران 1مریوان4222142.5تجاریزمین8

450.000.00019.125.000.000دارسیران 1مریوان4223142.5تجاریزمین9

450.000.00019.125.000.000دارسیران 1مریوان4224142.5تجاریزمین10

450.000.00019.125.000.000دارسیران 1مریوان4225142.5تجاریزمین11

450.000.00019.125.000.000دارسیران 1مریوان4226142.5تجاریزمین12

110.000.0004.539.700.000دارسیران 3مریوان4180141.27تجاریزمین13

85.000.00013269.350.000طرح تفکیکی موسک 2مریوان386540156.11تجاریزمین14

80.000.00014.708.000.000طرح تفکیکی موسک 2مریوان387540183.85تجاریزمین15

 بلوک 2 -طبقه 2واحد16
پروژه 54 واحدی مشارکتی شهرک سنندج27861326167.33مسکونی-واحد شماره 11

150.000.00025.099.500.000سعدی

 بلوک 3 -طبقه 2-واحد17
پروژه 54 واحدی مشارکتی شهرک سنندج27991326168.88مسکونیواحد 12

152.000.00025.669.760.000سعدی

 بلوک 3-طبقهواحد18
پروژه 54 واحدی مشارکتی شهرک سنندج27861326167.91مسکونی2-واحد 13

152.000.00025.522.320.000سعدی

 بلوک4-طبقه 3-واحد19
پروژه 54 واحدی مشارکتی شهرک سنندج28151326167.37مسکونیواحد 13
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آگهی مزایده عمومی فروش املاک و مستغلات 
اداره کل راه وشهرسازی استان کردستان

اداره کل راه وشهرسازی کردستان

خبر افزایش قیمت، بازار تایر را کم رونق تر کردنوبت اول
یک مقام مسئول در سازمان حمایت گفت: این سازمان 
به منظور انجام تکالیف قانونی از انجمن تایر درخواست 
کرد تا اسناد مرتبط با چرایی افزایش قیمت را ارائه کند 

که این انجمن از تصمیم خود عقب نشینی کرد.
به گزارش مهر، مصطفی تنها سخنگوی انجمن تایر در بیستم مرداد 
ماه سال جاری، خبر افزایش ۱۵ درصدی محصولات تایر را رسانه ای 
کرد. بلافاصله پس از انتشار این خبر مشاهدات میدانی بیانگر آن بود 
که بار دیگر بازار تایر با گرانی و افزایش قیمت مواجه شده است.با این 
حال سخنگوی انجمن تایر هفته گذشته و در مصاحبه دیگری، خبر 
از ملغی شدن مصوبه افزایش نرخ تایر داد و اعلام کرد که افزایش 
قیمت به دلیل تقاضای پایین در بازار با مخالفت جدی فروشندگان 
تایر مواجه شده است.بررسی ها نشان می دهد که در پی این اظهارات 
ضدونقیض در چند روز گذشته قیمت یک جفت تایر پرایدی، افزایش 

بیش از ۱۰ درصدی را تجربه کرده است.
در حالی که روز گذشته برخی از رسانه ها، مخالفت صریح سازمان 
حمایت را مانع افزایش قانونی قیمت تایر عنوان کردند اما منایی، 
معاون سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان، در گفت وگو 
با مهر ضمن رد این ادعا گفت: طبق مصوبه ســتاد تنظیم بازار در 
سال گذشته، مصوبات انجمن صنفی تایر در خصوص قیمت گذاری 

بایستی در چارچوب مشخص شده از سوی سازمان حمایت باشد.
وی ادامــه داد: به همین جهت و به منظور انجام تکالیف قانونی، 
سازمان حمایت از انجمن تایر درخواست کرد تا اسناد و مدارک مرتبط 
با چرایی افزایش قیمت را به این سازمان ارائه کند که بلافاصله پس 
از این اتفاق، انجمن تایر از تصمیم خود مبنی بر افزایش ۱۵ درصدی 

قیمت تایر منصرف شد.
در همین رابطه تنها سخنگوی انجمن تایر، در گفت وگو با خبرگزاری 
مهر ضمن انتقاد از شیطنت برخی رسانه ها در رسانه ای کردن اخبار 
مربوط با افزایش قیمت، گفت: انتشار اخبار مربوط به گرانی کالاها 
قبل از قطعی شدن آن، به نفع مردم نیست و رسانه های منتشرکننده 
این اخبار بایستی دقت کنند تا در راستای اهداف مردم اقدام به تولید 
محتوا کنند.وی دلیل مصاحبه ابتدایی خود را که طی آن از افزایش 

قریب الوقوع ۱۵ درصدی قیمت تایر خبر داده بود، اصرار بیش از حد 
برخی از رسانه های تخصصی حوزه خودرو عنوان کرد و از آن انتقاد 
کرد.همچنین، داوود سعادتی نژاد رئیس اتحادیه فروشندگان لاستیک 
و روغن نیز در گفت وگو با خبرنگار مهر در واکنش به افزایش قیمت 
تایر طی روزهای اخیر گفت: در حال حاضر بازار تایر در شرایط کما 
قرار دارد و در حالی که عرضه تایر بسیار شرایط مساعدی دارد، تقاضا 
بسیار اندک است.وی افزود: ظرفیت تمامی انبارهای تایر تکمیل 
اســت و مغازه دارها به دلیل کمبود مشتری، در حال تعطیل کردن 
مغازه های خود و رجوع به انبارهای عمومی هستند؛ چرا که تایر بر 
اثر قرارداشــتن در فضای باز و آزاد، دچار پوسیدگی شده و مقاومت 
خود را از دست می دهد.رئیس اتحادیه فروشندگان لاستیک و روغن 
افزایش قیمت تایر در شرایط فعلی را اشتباه دانست و گفت: انتشار 
اخبار افزایش قیمت، همین تعداد اندک مشــتری را نیز از بازار دور 
می کند و اثر منفی بر روی بازار خواهد گذاشت. چرا که فروشگاه های 
تایر برای تسویه با تولیدکنندگان، باید سبد خریداری شده خود را به 
فروش برسانند.به نظر می رسد انتشار اخبار ضد و نقیض در خصوص 
بازار تایر در برخی از رسانه ها که شائبه ذی نفع بودن تولیدکنندگان 
تایر در آن وجود دارد، موجب التهاب و سردرگمی فعالان این بازار 
شده است که در نتیجه به زیان مصرف کننده نهایی تمام خواهد شد.
شاید در این روزها که مردم در شرایط سخت اقتصادی قرار دارند، 
اولا؛ً رسانه ها می توانند در راستای مطالبه گری از مسئولین و کاهش 
فشار اقتصادی گام بردارند و ثانیاً مسئولین مربوطه در مصاحبه با 
رسانه ها دقت کافی را داشته باشند تا اخبار مربوط به گرانی در صورت 

عدم قطعیت اعلام نشود.

فناوری دوربین های پلاک خوان توسعه یافت
معاونت علمی و فناوری اعلام کرد تاکنون از تولید و تجاری سازی ۷ نرم افزار بومی در 

زمینه دوربین های پلاک خوان حمایت شده است.
دوربین های پلاک خوان می توانند پلاک خودروها را حتی بین خطوط مختلف و در شرایط آب و هوایی یا 
نور نامساعد نیز تشخیص دهند. این دوربین ها اطلاعات به دست آمده را به مرکز مدیریت هوشمند ارسال 
می کنند.ستاد توسعه فناوری های فضایی و حمل و نقل پیشرفته معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری با 
ارائه خدمات حمایتی مختلف در تلاش است تا این فناوری را در کشور توسعه دهد. سامانه هایی چون »ثبت 
تخلف سرعت«، »ثبت تخلف سرعت راداری«، »پایش محدوده ترافیک«، »ثبت تخلف چراغ راهنمایی«، 
»ثبت تخلف عبور از نواحی ممنوع«، »ثبت تردد و عوارض«، »ثبت تردد و پارکینگ«. ۷ نرم افزاری که 
در این حوزه با حمایت معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری تولید و تجاری سازی شده است.سامانه 

ثبت تخلف سرعت، نرم افزاری است که با نصب دوربین های ثبت سرعت با قابلیت تشخیص سرعت از 
طریق پردازش تصاویر و پلاک خوانی در راه های درون شهری و برون شهری مورد استفاده قرار می گیرد.

از دیگر محصولات تولید شده در حوزه دوربین های پلاک خوان، سامانه ثبت تخلف سرعت راداری است. 
این محصول با استفاده از دوربین های ثبت سرعت با قابلیت تشخیص سرعت از طریق تجهیزات راداری 
و انجام پلاک خوانی با دوربین به یاری کابران این حوزه آمده است و قابلیت استفاده در جاده های شهری 
و برون شهری را دارد.نصب دوربین های پلاک خوان برای پایش تردد ناوگان ورودی و خروجی از محدوده 
ترافیک برای دریافت عوارض، اعمال جریمه و پایش معاینه فنی آنها نیز نرم افزاری اســت برای پایش 
محدوده ترافیک. این نرم افزار در استان های تهران، اصفهان و مشهد مورد استفاده قرار می گیرد.سامانه ثبت 
تخلف چراغ راهنمایی سامانه که در اصفهان، تهران و مشهد در دسترس است با نصب دوربین های با قابلیت 

پردازش تصویر برای تشخیص عبور از چراغ قرمز یا توقف بر روی خط کشی عابر پیاده و همچنین مجهز 
به سیستم پلاک خوان به کمک مدیران شهری آمده است.ثبت تخلف عبور از نواحی ممنوع عنوان نرم افزار 
دیگری است که با توان متخصصان داخلی طراحی و تولید شد و کمک می کند تا با نصب دوربین های 
پلاک خوان، ثبت تخلفات ورودی به معابر یا نواحی ممنوع مانند خطوط اتوبوس، پایانه های تاکسیرانی، 
محدوده بازار مرکزی هوشمندانه صورت گیرد. سامانه ای که در راه های برون شهری و درون شهری کاربردی 
است.امکان مشاهده عوارض ثبت شده برای خودرو و پرداخت الکترونیک نیز با سامانه ثبت تردد و عوارض 
میســر شده اســت. این کار با نصب دوربین های پلاک خوان برای پایش تردد ناوگان عبوری از شبکه 
بزرگراهی کشور انجام شده است تا دریافت عوارض بر اساس پیمایش صورت گیرد. در حال حاضر این 

سامانه در جاده های برون شهری و درون شهری مخورد استفاده قرار می گیرد.
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